

苏州西门子电器有限公司天台分公司 Siemens Electrical Apparatus Limited, Suzhou, Tiantai Branch

环保承诺书 Declarations to ROHS Directive

本公司在清楚理解欧盟 WEEE 指令(2012/19/EU)《废弃电子电气设备指令》和 ROHS 指令(2011/65/EU)《关于在电气电子设备中限制使用某些有害物质指令》及其补充条款的基础上,郑重承诺:

本公司保证在向贵公司直接或通过第 3 者交付的 <u>PB3 按钮</u> 产品(包括附件、 包装等),满足: 欧盟 RoHS 指令要求,没有故意添加十种有害物质,并且有害物质含量均符合以下规 定要求:

Based upon truthful understanding of both WEEE directive (2012/19/EU) and ROHS directive of European Community (Directive 2011/65/EU) including its supplementary terms, we hereby solemnly declare that:

We confirm that all <u>PB3 Pushbutton</u> (including accessories, packaging, etc.) delivered by our company strictly comply with the ROHS directive of European Community (Directive 2011/65/EU) and its supplementary terms.

有害物质种类 Hazardous substances	限用最高含量 Maximum contsny Allowed by Emerson
铅及其化合物(Pb) Lead and its compounds	1000ppm (0.1%)
汞及其化合物(Hg) Mercury and its compounds	1000ppm (0.1%)
镉及其化合物(Cd) Cadmium and its compounds	100ppm (0.01%)
六价铬化合物(Cr6+) Hexavalent chromium compounds	1000ppm (0.1%)
多溴联苯(PBB) Polybrominated diphenyl ethers	1000ppm (0.1%)
多溴二苯醚(PBDE)Polybrominated biphenyls	1000ppm (0.1%)
邻苯二甲酸二(2-乙基己基)酯(DEHP)Di (2-ethylhexyl) Phthalate	1000ppm (0.1%)
邻苯二甲酸二丁酯(DBP) Dibutyl Phthalate	1000ppm (0.1%)
邻苯二甲酸丁苄酯(BBP) Butyl Benzyl Phthalate	1000ppm (0.1%)
邻苯二甲酸二异丁酯(DIBP)Diisobutyl Phthalate	1000ppm (0.1%)

供方名称: Company: <u>苏州西门</u>

苏州西门子电器被限公司天台分公司

(签章确认 Signature)

日期 Date:

2021-06-21